

Svenska Gordonsetterklubben

Protokoll fört vid SGSK styrelsemöte per telefon 2020 03 30

Närvarande: Lena Blomström (LB), Jan Andersson (JA), Ewa Gröning (EG), Kristina Edh (KE), Peter Hoyer (PH) och Per Grönlund (PG)

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna.

§ 2 Kallelse

Mötet ansågs behörigen utlyst.

§ 3 Val av justeringsman

Till justeringsman utsågs LB.

§ 4 Dagordningen

Godkändes med följande tillägg under § 13 b; Årsmöte -21, c; Små diplom, d; DGSK.

§ 5 Föregående protokoll

Protokoll från lades till handlingarna med justeringen att det 119 141 SEK på kontot.

§ 6 Sekreterarens redogörelse för inkomna skrivelser

- Inkommet brev från Ture Olsson. Lämnas utan vidare åtgärd.
- DURK-protokoll.
- SKK angående Kalla Fakta. Diskussion runt detta. Lämnas utan vidare åtgärd.

§ 7 Kassörens redogörelse

113 416 SEK på kontot. PH sammanställer de första 3 månaderna.

Långsam ökning av fondinnehav. Diskussion om hur göra med innehav. Omplacering?

§ 8 FA

a; Händer inte mycket på hemsidedefronten. JA får i uppdrag att ta detta tillbaka till FA-VU.

b; En app är framtagen för viltspårsprov. Denna skall anpassas till övriga klubbar. FA-anslutna klubbar kommer att hjälpa till med anpassningen. Kritiker kan komma att ligga separat. JA skickar en länk för genomtittning.

c; FA ansökt om pengar ur viltvårdsfonden, vilket ideella föreningar kan göra. 18 miljoner finns att söka. JA har lämnat in en ansökan.

§ 9 Huvudprov 2021

Går av stapeln i Bruksvallarna och är ett samarrangemang med NNFK. Christina Persson med i provledningen. Om nuvarande restriktioner ligger kvar så kommer provet att bli för GS representerade i NNFK:s upptagningsområde.

Beslut: Att genomföra provet även om nuvarande restriktioner ligger kvar till hösten.

§ 10 Utställning 2021

Kommer att hållas den 27/6 i Albacken. Domare är Mats Johansson.

§ 11 Utställning 2022

Datum kommer att bli klart i oktober. Någonstans inom NNFK:s upptagningsområde diskuteras.

§ 12 Avelsfrågor

KE pratat med Mayvor. Håller på med utvärdering av 2020. Uppdatering av RAS är påbörjad. Stambok och premieprocent är utskickad.

§ 13 Övriga frågor

a; Fjälljaksgruppen

PH redogör för arbetet. 2 möten är hållna. Kontakt har tagits med Sportfiskarna och STF. Vorstehklubben har överlåtit frågan till Svenska Jägarförbundet. Föredrag har hållits av SJF:s Hans Geibring. Tyvärr tappat lite styrfart i gruppen. Jakthundsforum hos SJF har tillkommit på SISK:s initiativ. Frågan om fjälljakten kommer att lyftas där.

b; Årsmöte 2021

Sannolikt inget gemensamt årsmöte p g a nuvarande restriktioner. Digitalt möte som förra året kan vara ett alternativ. Osäkerhet råder om det går att skjuta på mötet till hösten, JA kollar detta. Beslut måste fattas innan 15/5.

c; Små diplom

Kari Lautamäki kommer att se över om det går att göra något.

d; DGSK 100 år

Förfrågan har inkommit om att göra gemensam sak med övriga nordiska klubbar.

Beslut: Att finna något eget.

§ 14 Nästa möte

4/5 mejlbeslut angående årsmöte. Då även beslut om nytt mötesdatum.

§ 15 Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Justeras

Per Grönlund Jan Andersson Lena Blomström